

環境部環境管理署

「2024 年土壤及地下水技術交流活動 (含交流會議及現地參訪)」簡章

一、辦理目的

近年來經濟快速發展，導致東南亞當地產生環境污染問題，為因應此一情勢，我國政府以「新南向政策」作為現階段整體對外經貿戰略，且由於近年來留學臺灣之外籍生人數逐漸增加，代表各國對於環境保護問題相當重視。透過辦理「土壤及地下水技術交流活動（含交流會議及現地參訪）」，拓展在臺留學之外籍學生與本國籍學生對於環境保護之理念，進一步瞭解臺灣現行推動土水政策與發展技術，深化臺灣與東協國家環境夥伴合作網絡關係，達到共同培育我國與東協國家土水人才之目標。

二、辦理單位

(一) 主辦單位：環境部環境管理署土污基管會

(二) 執行單位：財團法人環境永續發展基金會

三、參與對象

邀請各大專校院環境、土木及地球科學領域相關科系之外籍研究生與本國籍研究生（包含碩士班及博士班），且符合以下其一資格即可報名參加：

- 1、留學臺灣外籍研究生（以東協國家學生為優先，包含碩士班及博士班）。
- 2、就讀東協國家外籍研究生（以具有東協國家國籍為優先，包含碩士班及博士班）。
- 3、本國籍研究生（包含碩士班及博士班）。

四、活動議程

「2024 年土壤及地下水技術交流活動（含交流會議及現地參訪）」分為北、中、南區共計 3 個場次，每 1 場次皆為 2 天 1 夜活動。

（一）第一場次交流會議及現地參訪－北區

1. 交流會議

- (1) 日期：2024年5月13日（一）上午9時40分至下午5時。
- (2) 地點：集思北科大會議中心2樓貝塔廳（臺北市大安區忠孝東路三段1號2樓億光大樓），如圖1所示。
- (3) 參與人數：30人。
- (4) 會議語言：以英文為主，視需求安排口譯。

2. 現地參訪

- (1) 日期：2024年5月14日（二）上午9時30分至下午3時。
- (2) 地點：土壤博物館（國立臺灣大學內，臺北市大安區基隆路四段42巷）。
- (3) 參與人數：30人。
- (4) 活動語言：以英文為主，視需求安排口譯。

3. 交流會議及現地參訪議程如表1所示：

表 1 第一場次交流會議及現地參訪議程

時間	議程
第一天：土壤及地下水交流會議	
09:40-10:00	活動報到
10:00-10:15	環境部環境管理署 貴賓致詞
10:15-10:20	合影
10:20-11:00	議題1：臺灣土壤與地下水保護現況與願景
11:00-11:20	休息時間
11:20-12:00	議題2：淨零排放轉型下之綠色永續土水整治
12:00-13:00	午餐
13:00-13:30	2024年土壤及地下水調查整治研究競賽徵件說明會 (場次1－開放視訊共同參與)
13:30-14:10	議題3：土壤及地下水產業發展現況與未來挑戰
14:10-15:40	議題4：東協國家土壤與地下水保護現況(分組討論)
15:40-16:00	休息時間
16:00-17:00	綜合討論 學生學習分享
17:00-	接駁至主辦單位安排住宿地點
第二天：土壤及地下水之現地參訪	
09:30-10:00	參訪集合及路程
10:00-12:00	〈土壤博物館〉參訪及土壤採樣操作示範 (國立臺灣大學洋菇館1樓會議室)
12:00-14:00	午餐及路程
14:00-15:00	土壤及地下水污染防制之技術應用 (國立臺灣大學農業試驗場)
15:00-	接駁至臺北火車站

(二) 第二場次交流會議及現地參訪－中區

1. 交流會議

- (1) 日期：2024年7月15日（一）上午9時40分至下午5時。
- (2) 地點：集思新烏日會議中心4樓401富蘭克林廳（臺中市烏日區高鐵東一路26號），如圖2所示。
- (3) 參與人數：30人。
- (4) 會議語言：以英文為主，視需求安排口譯。

2. 現地參訪

- (1) 日期：2024年7月16日（二）上午9時30分至下午4時。
- (2) 地點：台灣土壤陳列館（農業部農業試驗所內，臺中市霧峰區中正路189號）。
- (3) 參與人數：30人。
- (4) 活動語言：以英文為主，視需求安排口譯。

3. 交流會議及現地參訪議程如表2所示：

表 2 第二場次交流會議及現地參訪議程

時間	議程
第一天：土壤及地下水交流會議	
09:40-10:00	活動報到
10:00-10:15	環境部環境管理署 貴賓致詞
10:15-10:20	合影
10:20-11:00	議題1：臺灣土壤與地下水保護現況與願景
11:00-11:20	休息時間
11:20-12:00	議題2：淨零排放轉型下之綠色永續土水整治
12:00-13:00	午餐
13:00-13:30	2024年土壤及地下水調查整治研究競賽徵件說明會 (場次2—開放視訊共同參與)
13:30-14:10	議題3：土壤及地下水產業發展現況與未來挑戰
14:10-15:40	議題4：東協國家土壤與地下水保護現況(分組討論)
15:40-16:00	休息時間
16:00-17:00	綜合討論 學生學習分享
17:00-	接駁至主辦單位安排住宿地點
第二天：土壤及地下水之現地參訪	
09:30-10:00	參訪集合
10:00-12:00	土壤簡易採樣設備介紹(議蘆會館2樓會議室)
12:00-14:00	午餐及路程
14:00-16:00	〈台灣土壤陳列館〉參訪(農業部農業試驗所內)
16:00-	接駁至新烏日火車站

(三) 第三場次交流會議及現地參訪－南區

1. 交流會議

- (1) 日期：2024年8月13日（二）上午9時40分至下午5時。
- (2) 地點：蓮潭會館大型會議室（高雄市左營區崇德路801號），如圖3所示。
- (3) 參與人數：30人。
- (4) 會議語言：以英文為主，視需求安排口譯。

2. 現地參訪

- (1) 日期：2024年8月14日（三）上午9時15分至下午4時30分。
- (2) 地點：中油高雄煉油廠環境教育園區（高雄市楠梓區左楠路2號）。
- (3) 參與人數：30人。
- (4) 活動語言：以英文為主，視需求安排口譯。

3. 交流會議及現地參訪議程如表3所示：

表 3 第三場次交流會議及現地參訪議程

時間	議程
第一天：土壤及地下水交流會議	
09:40-10:00	活動報到
10:00-10:10	行政院環境保護署 貴賓致詞
10:10-10:20	合影
10:20-11:00	議題1：臺灣土壤與地下水保護現況與願景
11:00-11:20	休息時間
11:20-12:00	議題2：淨零排放轉型下之綠色永續土水整治
12:00-13:00	午餐
13:00-13:30	2024年土壤及地下水調查整治研究競賽徵件說明會 (場次3－開放視訊共同參與)
13:30-14:10	議題3：土壤及地下水產業發展現況與未來挑戰
14:10-15:40	議題4：東協各國土壤與地下水保護現況(分組討論)
15:40-16:00	休息時間
16:00-17:00	綜合討論 學生學習分享
17:00-	至主辦單位安排住宿地點
第二天：土壤及地下水之現地參訪	
09:30-10:00	參訪集合及路程
10:00-12:00	〈中油高雄煉油廠環境教育園區〉參訪 (台灣中油股份有限公司宏南訓練教室202室)
12:00-13:30	午餐及路程
13:30-15:30	土壤及地下水採樣設備介紹 (台灣中油股份有限公司宏南訓練教室202室)
15:30-	接駁至新左營火車站

五、報名方式及整體期程

事項	日期	內容
線上說明會 報名期限	即日起至 2024 年 3 月 22 日（五）下午 5 時止。	1. <u>2024 年土壤及地下水技術交流活動（含交流會議及現地參訪）報名簡章。</u> 2. 交流活動線上說明會報名網址： https://forms.gle/EUiAQjpR3M9m7zox9  Qrcode
(1)線上說明會 （場次 1）	2024 年 3 月 29 日 （五）上午 11 時。	說明會連結 https://meet.google.com/ahz-pywh-act
(2)線上說明會 （場次 2）	2024 年 3 月 29 日 （五）下午 2 時。	說明會連結 https://meet.google.com/uik-vsyt-tjq
(3)線上說明會 （場次 3）	2024 年 3 月 29 日 （五）下午 4 時。	說明會連結 https://meet.google.com/ojt-pard-tup
交流活動 報名期限	即日起至 2024 年 4 月 22 日（一）下午 5 時止。	1. 交流活動報名網址： https://forms.gle/GNU5Y3n16ZMNjEG69  Qrcode 2. 為考量會議活動品質，概不接受現場報名。
第一場次土壤及 地下水技術交流 活動－北區	2024 年 5 月	1. 第 1 天(5 月 13 日)住宿將由主辦單位進行安排，參與者不需支付費用。 2. 與會證明於活動結束後 2 週寄送。
第二場次土壤及 地下水技術交流 活動－中區	2024 年 7 月	1. 第 1 天(7 月 15 日)住宿將由主辦單位進行安排，參與者不需支付費用。 2. 與會證明於活動結束後 2 週寄送。
第三場次土壤及 地下水技術交流 活動－南區	2024 年 8 月	1. 第 1 天(8 月 13 日)住宿將由主辦單位進行安排，參與者不需支付費用。 2. 與會證明於活動結束後 2 週寄送。

※實際期程以主辦單位公告為主。

六、交通資訊

(一) 北區

方式	說明
臺鐵轉乘捷運	- 搭乘臺鐵抵達【臺鐵臺北站】轉乘臺北捷運藍線至【忠孝復興捷運站】1號出口，直走500公尺，約8分鐘抵達。 - 搭乘臺鐵抵達【臺鐵臺北站】轉乘臺北捷運藍線至【忠孝新生捷運站】4號出口：直走500公尺，約8分鐘抵達。

Map details: The map shows the area around Zhongxiao Xinyu Station and Zhongxiao Fuxing Station. A red dashed line indicates the walking route from Zhongxiao Xinyu Station Exit 4, through the Taipei Tech University area, to the GIS Taipei Tech Convention Center entrance. Key landmarks include Zhongxiao Xinyu Station, Zhongxiao Fuxing Station, Sogo, and Top Supermarket. The convention center is located near the intersection of Zhongxiao East Road and Zhongxiao South Road.

(二) 中區

方式	說明
臺鐵	搭乘臺鐵抵達【臺鐵新烏日站】由出口處往前直行約50公尺，會議中心即在右側，約2分鐘抵達。

Map details: The map shows the area around Taiwan Rail way Xinwuri Station and GIS Taichung Xinwuri Convention Center. A red dashed line indicates the walking route from the station exit, through the Xinwuri area, to the convention center. Key landmarks include Taiwan Rail way Xinwuri Station, GIS Taichung Xinwuri Convention Center, P1, and P2. The convention center is located near the intersection of Zhongxiao East Road and Zhongxiao South Road.

(三) 南區

方式	說明
臺鐵	1. 搭乘臺鐵抵達【臺鐵左營站】，向右方步行經平交道後右轉崇德路，約8分鐘抵達。
臺鐵轉乘公車	2. 搭乘臺鐵抵達【臺鐵新左營站】搭乘紅35公車（往捷運凹子底站方向）抵達【蓮潭會館站】。
臺鐵轉乘捷運	3. 搭乘臺鐵抵達【臺鐵新左營站】，搭乘捷運紅線左營站(R16)到生態園區站(R15)1號出口後，約步行10分鐘抵達。

七、其他事項

- (一) 報名「2024年土壤及地下水技術交流活動（含交流會議及現地參訪）」
任一場次之參與者兩天須全程參與，方能取得交通費用補助及與會證明；
每場次技術交流活動為兩天一夜活動，主辦單位將提供參與者第一天之住宿，參與者如擬自行入住非主辦單位提供之旅館，本活動將不予補助住宿費。
- (二) 分組討論部分將由主辦單位進行組別分配。
- (三) 交通費用補助：憑車票票根補助各場次「土壤及地下水技術交流活動（含交流會議及現地參訪）」來回搭乘客運或臺鐵之交通費用（以自強號為補助上限），其他交通工具不予以補助。（請於活動結束後2週內將車票票根、交通費收據資料及個人帳戶封面影本共三份資料寄至32023桃園市中壢區中北路200號生物科技館110室戴欣姿小姐收，待收到資料確認無誤後進行交通費補助。）
- (四) 主辦單位保有計畫內容與活動時程變更及解釋之權利。未盡事宜，依相關法令規定辦理。

八、活動聯絡資訊

- (一) 聯絡窗口：財團法人環境永續發展基金會 戴欣姿 助理
- (二) 聯絡電話：03-2654909
- (三) Email：hsin-tzu-tai@cycu.org.tw

收 據

茲領到「發展東協國家土壤及地下水環境保護合作交流計畫(二)－2024 年土壤及地下水技術交流活動（含交流會議及現地參訪）（☐第一場次-北區；☐第二場次-中區；☐第三場次-南區）（請勾選場次）」交通費用計新台幣_____元整，確實無訛。

此 致

財團法人環境永續發展基金會

領款人：_____（簽章）

身分證字號（居留證號碼或護照號碼）：_____

住址：_____

中華民國 年 月 日

Environmental Management Administration, MOENV

Guideline for “2024 Soil and Groundwater Technology Exchange Event (including forum and on-site visiting)”

I. Purpose

We have encounter environmental pollution in Southeast Asia due to rapid economy growth. To address this emerging problem, the government initiated “New Southbound Policy” as the overarching economic strategy. In addition, there are more and more international students came to Taiwan, which means environmental issues are gaining significant attention worldwide. Through the “Soil and Groundwater Technology Exchange Event (including forum and on-site visits)”, we hope to enlighten not only native students but also international students on environmental protection and help them gain a deeper understanding of current soil and groundwater policies and strategies. Furthermore, through this event, we aim to deepen the bounds between Taiwan and ASEAN. This will help us achieve the goal of cultivating talents on the field of soil and groundwater.

II. Handling Unit

- A. Organizer: Soil and Groundwater Pollution Remediation Fund Management Board, Environmental Management Administration, MOENV
- B. Implementer: The Taiwan Environmental Sustainable Development (TESD) Foundation

III. Participants

We welcome students (including Master’s and Ph. D students) from environmental, civil engineering and geoscience-related departments. You may sign up if you meet one of the following conditions:

1. The International students (students from ASEAN countries have priority, including Master’s and Ph. D students).
2. The foreign graduate students studying in ASEAN countries (preference will be given to those with ASEAN nationality, including Master’s and Ph. D students).
3. The native Master and Ph. D students.

IV. Agenda

We will hold three sessions of the “2024 Soil and Groundwater Technology Exchange Event (including forum and on-site visits)” with each session taking place in the northern, central, and southern regions of Taiwan. Each session will span 2 days.

A. Session one of forum and on-site visiting—Northern area

1. Forum

- (1) Date: Monday, May 13, 2024, from 9:40 a.m. till 5:00 p.m.
- (2) Venue: Beta hall, 2nd floor, GIS Taipei Tech Convention Center (2nd floor, No.1, Sec.3, Zhongxiao E. Rd, Da'an Dist., Taipei City, Taiwan, Everlight Building, National Taipei University of Technology), and the Transportation information is demonstrated in VI.
- (3) Number of participants: 30 individuals
- (4) Language of the event: English, interpretation will be provided as necessary.

2. On-site visiting

- (1) Date: Tuesday, May 14, 2024, from 9:30 a.m. till 3:00 p.m.
- (2) Venue: NTU Soil Museum (Inside National Taiwan University, No. 1, Sec. 4, Roosevelt Rd., Da'an Dist., Taipei City, Taiwan).
- (3) Number of participants: 30 individuals.
- (4) Language of the event: English, interpretation will be provided as necessary.

3. Agenda as shown in Table 1.

Table 1 Agenda of Session one of forum and on-site visiting

Time	Agenda
First day: Forum of Soil and Groundwater	
09:40-10:00	Registration
10:00-10:15	Opening Remark
10:15-10:20	Group photo
10:20-11:00	Topic 1: Situation and foresight of Soil and Groundwater protection of Taiwan
11:00-11:20	Coffee Break
11:20-12:00	Topic 2: Sustainable Soil and Groundwater rectify under Net Zero Emission
12:00-13:00	Lunch
13:00-13:30	Call for seminar of 2024 Soil and Groundwater Investigation and Remediation Research Competition (Session 1 - Access to online meeting)
13:30-14:10	Topic 3: Current Developments and Future Challenges in the Soil and Groundwater Industry
14:10-15:40	Topic 4 : The situation of Soil and Groundwater protection of ASEAN countries (Group discussion)
15:40-16:00	Coffee Break
16:00-17:00	Comprehensive discussion Student learning and sharing
17:00-	Arrange accommodation at the conference
Second day: On-site visiting of Soil and Groundwater	
09:30-10:00	Set off
10:00-12:00	〈 NTU Soil Museum 〉 On-site Visiting and soil sampling demonstration (1-floor meeting Room, mushroom building, National Taiwan University)
12:00-14:00	Lunch
14:00-15:00	Application of Soil and Groundwater prevention technology (NTU Experimental Farm)
15:00-	Drop off to Taipei Train Station

B. Session two of forum and on-site visiting—Central area

1. Forum

- (1) Date: Monday, July 15, 2024, from 9:40 a.m. till 5:00 p.m.
- (2) Venue: Franklin Hall, 4th floor, GIS Taichung Xinwuri Convention Center (4th floor, No.26, Gaotie E. 1st Rd., Wuri Dist., Taichung City, Taiwan), and the Transportation information is demonstrated in VI.
- (3) Number of participants: 30 individuals.
- (4) Language of the event : English, interpretation will be provided as necessary.

2. On-site visiting

- (1) Date: Tuesday, July 16, 2024, from 9:30 a.m. till 4:00 p.m.
- (2) Venue: Taiwan Soil Museum (Inside Taiwan Agricultural Research Institute, MOA, No.189, Zhongzheng Rd., Wufeng Dist., Taichung City, Taiwan).
- (3) Number of participants: 30 individuals.
- (4) Language of the event: English, interpretation will be provided as necessary.

3. Agenda as shown in Table 2.

Table 2 Agenda of Session two of forum and on-site visiting

Time	Agenda
First day: Forum of Soil and Groundwater	
09:40-10:00	Registration
10:00-10:15	Opening Remark
10:15-10:20	Group photo
10:20-11:00	Topic 1: Situation and foresight of Soil and Groundwater protection of Taiwan
11:00-11:20	Coffee Break
11:20-12:00	Topic 2: Sustainable Soil and Groundwater rectify under Net Zero Emission
12:00-13:00	Lunch
13:00-13:30	Call for seminar of 2024 Soil and Groundwater Investigation and Remediation Research Competition (Session 2 - Access to online meeting)
13:30-14:10	Topic 3: Current Developments and Future Challenges in the Soil and Groundwater Industry
14:10-15:40	Topic 4: The situation of Soil and Groundwater protection of ASEAN countries (Group discussion)
15:40-16:00	Coffee Break
16:00-17:00	Comprehensive discussion Student learning and sharing
17:00-	Arrange accommodation at the conference
Second day: On-site visiting of Soil and Groundwater	
09:30-10:00	Set off
10:00-12:00	Introduction of Soil sampling equipment (2 nd floor meeting room, Yilu Hall)
12:00-14:00	Lunch and Journey
14:00-16:00	〈 Taiwan Soil Museum 〉 On-site Visiting (Inside Taiwan Agricultural Research Institute, MOA)
16:00-	Drop off to Xinwuri Train Station

C. Session three of forum and on-site visiting—Southern area

1. Forum

- (1) Date: Tuesday, August 13, from 9:40 a.m. till 5:00 p.m.
- (2) Venue: R102 Meeting room, Gardenvilla (No. 801, Chongde Rd., Zuoying Dist., Kaohsiung City, Taiwan), and the Transportation information is demonstrated in VI.
- (3) Number of participants: 30 individuals.
- (4) Language of the event: English, interpretation will be provided as necessary.

2. On-site visiting

- (1) Date: Wednesday, August 14, from 9:30 a.m. till 3:30 p.m.
- (2) Venue: CPC Kaohsiung refinery Environmental Education Park (No. 2, Zuonan Rd., Nanzi Dist., Kaohsiung City, Taiwan)
- (3) Number of participants: 30 individuals.
- (4) Language of event: English, interpretation will be provided as necessary.

3. Agenda as shown in Table 3.

Table 3 Agenda of Session three of forum and on-site visiting

Time	Agenda
First day: Forum of Soil and Groundwater	
09:40-10:00	Registration
10:00-10:15	Opening Remark
10:15-10:20	Group photo
10:20-11:00	Topic 1: Situation and foresight of Soil and Groundwater protection of Taiwan
11:00-11:20	Coffee Break
11:20-12:00	Topic 2: Sustainable Soil and Groundwater rectify under Net Zero Emission
12:00-13:00	Lunch
13:00-13:30	Call for seminar of 2024 Soil and Groundwater Investigation and Remediation Research Competition (Session 3 – Access to online meeting)
13:30-14:10	Topic 3: Current Developments and Future Challenges in the Soil and Groundwater Industry
14:10-15:40	Topic 4: Situation of Soil and Groundwater protection of ASEAN country (Group discussion)
15:40-16:00	Coffee Break
16:00-17:00	Comprehensive discussion Student learning and sharing
17:00-	Arrange accommodation at the conference
Second day: On-site visiting of Soil and Groundwater	
09:30-10:00	Set off
10:00-12:00	Environmental education Park of CPC Kaohsiung oil refinery (Room 202, Hongnan Training Classroom, CPC Corporation, Taiwan)
12:00-13:30	Lunch and Journey
13:30-15:30	Introduction to soil and groundwater sampling equipment (Room 202, Hongnan Training Classroom, CPC Corporation, Taiwan)
15:30-	Drop off to Xinzuoqing Train Station

V. Registration and overall schedule

Matter	Date	Content
Registration Deadline for Online Seminar	Till 5:00 p.m., Friday, March 22, 2024	- Registration guide for <u>the 2024 Soil and Groundwater Technology Exchange Event (including forum and on-site visiting).</u> - Online seminar registration URL : https://forms.gle/EUiAQjpR3M9m7zox9  Qrcode
(1)Online Seminar (Session 1)	11:00 a.m., Friday, March 29, 2024	Session 1 URL https://meet.google.com/ahz-pywh-act
(2) Online Seminar (Session 2)	2:00 p.m., Friday, March 29, 2024	Session 2 URL https://meet.google.com/uik-vsyt-tjq
(3) Online Seminar (Session 3)	4:00 p.m., Friday, March 29, 2024	Session 3 URL https://meet.google.com/ojt-pard-tup
Registration Deadline for Exchange Event	Till 5:00 p.m. Monday, April 22, 2024	- Exchange Event registration URL : https://forms.gle/GNU5Y3n16ZMNjEG69  Qrcode - On-site registration will not be accepted in order to ensure the quality of the exchange event.
Session 1 - Northern area forum and site visits	May, 2024	- Accommodation for the first day (May 13) will be arranged by the organizer. - Participation certification will be send out 2 weeks after event.
Session 2 – Central area forum and site visits	July, 2024	- Accommodation for the first day (July 15) will be arranged by the organizer. - Participation certification will be send out 2 weeks after event.
Session 3 - Southern area forum and site visits	August, 2024	- Accommodation for the first day (August 13) will be arranged by the organizer. - Participation certification will be send out 2 weeks after event.

※The actual schedule will be announced by the organizer.

VI. Transportation information

A. Northern area

Manner	Instructions
Transfer Taiwan Railway to MRT	1. Arrive at 【Taipei train station】 via Taiwan Railway, then transfer to Taipei MRT Blue line to 【Zhongxiao Fuxing, Exit 1】, walk approximately 500 meter, which should take about 8 minute to arrive. 2. Arrive at 【Taipei train station】 via Taiwan Railway, then transfer to Taipei MRT Blue line to 【Zhongxiao Xinsheng, Exit 4】, walk approximately 500 meter, which should take about 8 minute to arrive.

B. Central area

Manner	Instructions
Taiwan Railway	1. Arrive 【Xinwuri Station】 by Taiwan Railway, proceed straight ahead from the exit for about 50 meters . The meeting center will be on the right hand side.

C. Southern area

Manner	Instructions
Taiwan Railway	1. Arrive at 【Xin Zuoying Station】 via Taiwan Railway, exit the station and walk toward the right through the level crossing. Then, turn right onto Chongde Rd. The destination will be reached in approximately 8 minutes.
Transfer Taiwan Railway to Bus	2. Arrive at 【Xin Zuoying Station】 via Taiwan Railway, then transfer to the Red 35 Bus (heading towards Aozihdi MRT station), which will take you to the destination. .
Transfer Taiwan Railway to MRT	3. Arrive at 【Xin Zuoying Station】 via Taiwan Railway, then transfer to MRT red line from 【Zuoying Station (R16)】 to 【Ecological District Station (R15) Exit 1】 The destination can be reached within a 10 minutes walk from there.

VII. Others

- A. Participants of the “2024 Soil and Groundwater Technology Exchange Event (including forum and on-site visits)” must attend the entire two-day schedule to qualify for **the transportation subsidies** and receive **the certificate** of participation. If the registrant chooses a hotel not appointed by the organizer, the accommodation fee will not be subsidized.
- B. The group discussion will be assigned by the organizer.
- C. Subsidy for transportation expenses: the transportation expenses for the long-distance bus or Taiwan Railways for each session of the “2024 Soil and Groundwater Technology Exchange Event (including forum and on-site visiting)” will be subsidized, with the subsidy ceiling set at the cost of an Express train ticket of Tze-Chiang. Other modes of transportation will not be subsidized.
【 Please send three copies of your ticket stub, transportation fee receipt information, and personal account cover within two weeks after the event ends to Hsin-Tzu Tai(Department of Environment Engineering, Chung Yuan Christian University, Room 110 Bio-science and Technology Building, No. 200, Zhongbei Rd., Zhongli Dist., Taoyuan City 320314, Taiwan (R.O.C.)). The transportation fee will be subsidized upon receipt and confirmation of the correct information. 】
- D. The organizer reserves the right to modify and interpret the program content and event schedule. Matters not covered shall be explained in accordance with relevant laws and regulations.

VIII. Contact Information

- A. Contact person: Hsin-Tzu Tai, Assistant, The Taiwan Environmental Sustainable Development (TESD) Foundation
- B. TEL : 03-2654909
- C. Email : hsin-tzu-tai@cycu.org.tw

Receipt/收據

I hereby receive the transportation fee for “Developing Cooperation and Exchange Program on Soil and Groundwater Environment Protection in ASEAN Countries(II) - 2024 Soil and Groundwater Technology Exchange Event (including forum and on-site visiting) (☐Session 1 - Northern area; ☐Session 2 - Central area; ☐Session 3 - Southern area) (Please check session)” amounting to NT\$_____.

茲領到「發展東協國家土壤及地下水環境保護合作交流計畫(二)－2024 年土壤及地下水技術交流活動(含交流會議及現地參訪)(☐第一場次-北區；☐第二場次-中區；☐第三場次-南區)(請勾選場次)」交通費用計新台幣_____元整，確實無訛。

Sincerely,

此 致

The Taiwan Environmental Sustainable Development (TESD) Foundation
財團法人環境永續發展基金會

Payee/領款人：_____ (Signature/簽章)

Identity card number (Alien Resident Certificate number or passport number)/身

分證字號(居留證號碼或護照號碼)：_____

Address/住址：_____

Date: (year) (month) (day)